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Zápisnica  
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

Obce Rimavské Janovce  zo dňa 11.12.2024  
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:  

 Poslanci : Tomáš Bozó, Ivan Cerovský,  Peter Fülöp , Stanislav Krahulec, Ing. Peter Kovács, 

- prítomný do 18:55hod. Alexander Nagy,  

Neprítomní: Mgr. Beáta Fülöpová  Ing. Peter Kovács - neprítomný od 18:55Hod.  

 

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická, hlavný kontrolór obce , Mgr. Anna Vargová , Edita 

Čuvajová  

 

 Návrh programu OZ:  
  

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu. 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva   otvoril Roman Uhrin ,  starosta obce.  Privítal všetkých 

prítomných. Konštatoval, že  počet prítomných poslancov je  6  a OZ je uznášania schopné. 

Uznesenie č. 224/19/2024 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
  

1. Otvorenie a schválenie návrhu programu. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

3. Kontrola plnenia uznesení prijatých na rokovaniach oz.  

4. Prerokovanie návrhu VZN č. 1 /2025 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obec Rimavské Janovce . 

5. Prerokovanie návrhu VZN č. 2/2025 o určení školských obvodov v obci Rimavské 

Janovce.  

6. Prerokovanie návrhu VZN č. 3 /2025 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Rimavské Janovce.  

7. Prerokovanie návrhu VZN č. 4/2025 o poskytovaní dotácie  z rozpočtu obce  Rimavské 

Janovce.  

8. Prerokovanie návrhu VZN č. 5 /2025 o zrušení  VZN č. 4/2008 pre oblasť opatrovateľskej 

služby  na území obce Rimavské Janovce.  

9. Prerokovanie návrhu VZN č. 6 /2025 o zrušení  VZN 1/2016 ktorým sa určuje postup pri 

tvorbe  vydávaní všeobecne záväzných  nariadení a vnútorných noriem. 

10. Prerokovanie návrhu VZN č. 7/2025 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu 

na čiastočnú úhradu výdavkov  materskej školy v obci Rimavské Janovce.  

11. Prerokovanie odborného stanoviska k návrhu rozpočtu na rok 2025 a roky 2026 a 2027, 

prerokovanie  návrhu rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027.  

12. Prerokovanie zmeny rozpočtu č. 6 na rok 2024 .  

13. Prerokovanie  návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025.  

14. Rôzne.   

15. Záver.                                    
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Hlasovanie:                      za:        6  -   Ivan Cerovský,  Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1 -  Mgr. Beáta Fülöpová 

Rozprava:  

Roman Uhrin  – predložil návrh programu na riadne rokovanie oz.  

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice  

Uznesenie č.  225/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
Zapisovateľa: Alexander Nagy   

Overovateľova : Peter Fulop. Stanislav Krahulec   

Hlasovanie:                      za:        6  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová 

 

Roman Uhrin  – predložil návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení    
 

Uznesenie č.  226/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :  

Uznesenie č.  162/13/2024:  Schvaľuje - Ukončenie nájomného vzťahu na základe zmluvy č. 

61/22 a odkúpenie časti parcely  na realizáciu chodníka od základnej školy k školskej jedálni. 

( Zmluva uvádza kúpnu sumu za predmetných 112m2 – 1134.-Eur  

C KN, 412/3 – vo výmere 66m2 záhrada,  

C KN, 412/1- vo výmere 46m2 záhrada , vedené pod LV č. 308, k.ú. Rimavské Janovce  

Odporúča : vstúpiť do rokovania s P. Horváthom a P. Horváthovou za účelom odkúpenia 

predmetných častí parciel za účel vybudovania chodníka. – obec vstúpila do rokovania 

s majiteľmi pozemku, aktuálne sa rieši geometrický plán k predmetnému pozemku  - bol 

vypracovaný geometrický plán, tento týždeň bude pripravená zmluva. – opätovne bude 

prerokovaný tento bod na  dnešnom rokovaní oz ,  splnené predaj prebieha – zmluvy  

Uznesenie č.  210/17/2024:   

Odporúča starostovi obce :  

1. Vyzvať Ing. Cmoríka na objasnenie situácie na Močiari s chovom dobytka  - splnené – 

bolo zrealizované stretnutie obyvateľov obce s Ing. Cmoríkom za prítomnosti 

stavebného úradu, Veteriny, predstaviteľov obce Rimavské Janovce,  

2. Požiadať o vyjadrenie OU RS životné prostredie a pozemkový a lesný odbor, RUVZ , 

VETERINa, - nesplnené – nie je vydané rozhodnutie vo farmovom chove nie možné 

žiadať o vyjadrenie k niečomu čo ešte nie je vydané a právoplatné.  
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3. Po doručení vyjadrení od dotknutých orgánov požiadať o stanovisko právnika  

o možnosti regulovať chov dobytka v obci . – plní sa ( zatiaľ nám nebola doručená 

odpoveď)  

Obec zaslala informáciu o  vykonaní štátneho stavebného dohľadu  

 

Uznesenie č.  213/17/2024:  Schvaľuje:  

uzavretie kúpnej zmluvy medzi predávajúcou Gubalová Martina- plní sa  

Pokladňa za predchádzajúci mesiac predložená v listinnej podobe .- splnené uznesenie 

Hlasovanie:                      za:        6  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová 

 

Roman Uhrin- predložil uznesenia na kontrolu ktoré boli prerokované na minulom rokovaní 

 

Roman Uhrin – predložil na rokovanie bod č. 11 Návrh  rozpočtu aby nezdržiaval 

pracovníkov obecného úradu  a Bývalú zamestnankyňu pani Čuvajovú , ktorí  boli pozvaný na 

rokovanie oz k vysvetleniu návrhu rozpočtu obce na rok 2025   

K bodu č.  11. Prerokovanie odborného stanoviska k návrhu rozpočtu na rok 2025 a roky 2026 

a 2027, prerokovanie  návrhu rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027.  

Uznesenie č.  227/19/2024 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :  

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na 

roky 2026, a 2027  

Schvaľuje:  

Návrh rozpočtu na rok 2025 – podľa priloženej prílohy  

Berie na vedomie :  

Návrh rozpočtu na rok 2026 a 2027  

 

Hlasovanie:                      za:        5  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  Ing. Peter Kovács,  

                                         proti :                                  1 - Stanislav Krahulec                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová 

Rozprava –  

Gembická predložila odborné stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2025,  kde odporúča 

schváliť  

Čuvajová – rozpočet je zostavený ako vyrovnaný,  zostavovanie rozpočtu sa začína napĺňaním 

priíjmovej časti, potom potupne napĺňame výdajovú časť mzdy, služby, materiály a podľa už 

vopred známych zmlúv ktoré máme podpísane a vieme že výdaj na tie položky bude, v ďalšej 

časti reflektujeme na výdaje ktoré vieme že nás v roku 2025 čakajú a budeme ich musieť 

uhrádzať, a následne časť ktorá už sa nepoužije na bežný výdaj sa naplánuje do kapitálového 

výdaja- už teraz vieme že budeme uhrádzať zvyšnú časť za pozemok, čaká nás realizácia  
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vodovodu na Močiari, už teraz vieme že na MS dostaneme o cca 10 000.-Eur menej ako 

potrebujeme podľa minulých rokov, takže zvyšnú časť musíme dofinancovať z vlastných 

zdrojov,  

Cerovský – prečo nemáme zverejnený rozpočet podrobný, aby si ľudia mohli pozrieť 

podrobne na ktoré položky koľko ide finančných prostriedkov, keď sa ma ľudia budú pýtať 

tak im neviem ani povedať koľko finančných prostriedkov ide kde.  

Roman Uhrin- zverejňujeme  povinú časť v siedmych stlpcoch , v tejto podrobnej sú položky 

v poslednej tabuľke ešte raz prepočítané aby to nemýlilo,  ale ak je problém môžeme to 

zverejniť podrobne nie je to problém,  

Alexander Nagy – každý môže dať svoje námietky, alebo sa dožadovať vysvetlenia, od kedy 

som v OZ ešte nikto sa na to nepýtal,  

Cerovský – my prenajímame budovu základnej školy ?  

Roman Uhrin- nie, je využívaná na cvičenie Jumping s Evou, po sede si vždy aj upracú a ešte 

to využíva príležitostne na fotenie pani Vojnčiaková , raz dva krát za mesiac, ten priestor je 

aspoň využitý a menej tam chodia deti vystrájať ako keď  tam nikto nechodil, mali sme viac 

problémov keď tam večer nebol žiadny pohyb ( deti skákali aj zo strechy)  a nepotrebujú teplo 

– v tejto časti budovy sa len temperuje, nenavyšujú sa výdavky na údržbu budovy,  je to 

služba občanom,  v prípade lepšieho využitia môžete navrhnúť ako využiť budovu školy,  

Stanislav Krahulec – takto spracovaný rozpočet sa mi zdá rozšafný,  

Roman Uhrin- rozpočet je zostavovaný podľa rozpočtu na rok 2024, niektoré položky 

reflektujú položky ktoré  vieme že budeme potrebovať vyšší výdaj,   rozpočtovaná je aj časť 

na MS lebo posledný mesiac december 2024 je fin.. ešte z nášho rozpočtu z kodom zdroja 41,  

Na šport nemáme vyhradené žiadne fin. prostriedky len je to pod kultúrou a športom už len 

údržba budovy , elektrika, a na kultúru predpokladáme na vystúpenia na deň obce .  

Peter Kovács – chcel by som vedieť ako vychádzajú finančné prostriedky na školu ?  

Roman Uhrin – zatiaľ nám finančné prostriedky vychádzajú, ešte nemáme zaúčtované  všetko 

potom ku koncu roka budeme vedieť presnejšie, fin. prostriedky sa počítajú podľa počtu detí 

k 15.9, z tomuto termínu máme 19 deti v maďarskej škole,  

Alexander Nagy – môžeme konštatovať že tieto deti nedosahujú takú úroveň ako deti v RS  

Ivan Cerovský – úroveň je určite iná ja by  som na mieste štátu už takúto školu zrušil,  

Roman Uhrin- máme jedného pedagóga a štyri triedy, musí sa venovať na jednej hodine 

všetkým 4 triedam ,  

Krahulec- máme ešte nejaký športový klub, lebo sa mi zdá že položky na šport sú vysoké  

Ivan Cerovský – navrhujem určiť položky presne,  

Roman Uhrin- športový klub už nemáme a ani nepočítame z dotáciu pre nich, nechali sme 

položky len na elektriku a údržbu budovy,  

Stanislav Krahulec – rozpočet vyzerá ako keby sme šafárili s peniazmi,  podielové dane budú 

nižšie, ale je potrebné povedať že ani peniaze nie je dobré nechať na účte,  

Roman Uhrin- vychádzam pri príprave rozpočtu z komunálnej kalkulačky, kde je len 

predpoklad,  stále ešte nevieme aký bude presný rozpočet, na to slúžia zmeny rozpočtu aby 

sme vedeli upraviť podľa potreby, máli sme tento rok príjmy z dotácií , potrebujeme 

spoluúčasť na vodu,  ked chceme obec nejako rozvíjať musíme sa obracať a žiadať o dotácie,  

alebo nemusíme nič robiť len šetriť peniaze,  ale potom sa nič nezmení .  

Ivan Cerovský – navrhujem si sadnúť pred predložením rozpočtu na OZ a ešte si to celé prejsť  

a na ďalšom rokovaní schvaľovať,  

Alexander Nagy – áno postup je taký keď  je v obci finančná komisia vtedy na komisii sa 

zostaví rozpočet a schváli a ten sa dá do rokovania oz, ale my nemáme schválenú komisiu 

a vždy celý rozpočet rozoberieme tu na zastupiteľstve, aby sme všetci o tom vedeli, na 

komisii sa nezúčastňujú všetci poslanci takže potom znovu by sme to prerokovali aj tak celé 

na OZ,  
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Roman Uhrin- veď  vlastne každý rok je to tak že ak sa fin. prostriedky neminú tak vzniká 

prebytok ktorý ide vždy do rezervného fondu pri schvaľovaní záverečného účtu obce a jeho 

použitie môžete schvaľovať len vy, máme podaných viac projektov ako ihrisko, vodovod, aj 

DPH pôjde hore počítame s výdavkami aj na tieto projekty ako spoluúčasť   

Cerovský – položka kultúra – 6000.-Eur to je dosť vysoká pred tým sme mali len 3000.-Eur 

a bolo to postačujúce teraz sa sám rozhodneš koho pozveš na deň obce nám to len oznámiš 

a my musíme súhlasiť, vynechávaš nás s vecí , napr. predloženie dotácie na traktor, niektoré 

položky sú vysoké ako služby za rok 2024 navrhoval by som aby boli elektrika verejné 

obstarávanie zaúčtovaná v elektrike a nie v službách,  

Čuvajová – nedá sa to preúčtovať na položku elektrika lebo sa riadime  podľa ekonomickej 

klasifikácie ktorú vydáva štát a je určené ako to musí byť zaradené,  

Roman Uhrin- o všetkom Vás informujem ,  na tú dotáciu na traktor som musel rýchlo 

reflektovať inak by sme nemuseli byť úspešný, pri takýchto dotáciách len tí majú schválené 

ktorý podajú rýchlo, pri každom zastupiteľstve si prejdeme čo je nové,  

Ivan Cerovský – sú to verejné financie  nie je tvoj úrad, informovať nás môžeš,  

Roman Uhrin- samozrejme , informujem  som Vás o tej dotácií na traktor a k tejto dotácií 

nebola podmienka schvaľovania v OZ – vyhotovenia uznesenia, vždy v rôznom pri každom 

rokovaní Vás informujem čo robíme, do čoho sa zapájame, a ktoré projekty robíme,  alebo 

sme sa zapojili, ostatné je na Vašej aktivite,  

Alexander Nagy- o tom traktore sme sa už rozprávali na oz, a  navrhujem aby sme si 

neskákali do reči lebo potom vznikajú situácie,  že si nepamätáte o čom sa hovorilo na 

rokovaní OZ.  

Stanislav Krahulec- na kultúrne služby v rozpočte  je 6000.-Eur to je vysoká položka,   

Roman Uhrin –na ďeň obce sme program robili  polroka dopredu,  oboznamoval som Vás 

o tom že koho už máme objednaného,   niekoľko krát som predložil otázku vystúpená na deň 

obce, aby ste predložili ak niekoho viete,  že má dobrý program,  že toho môžeme osloviť, 

nedostali sme nejaké konkrétne návrhy, položku na kultúru môžem ponížiť na 3000.-Eur , 

finančne prostriedky sme zohnali sponzorky, viete že kapela CICOBAND bola aj so 

spoluúčasťou sponzora, zoznam sponzorov bol zverejnený aj počas dna obce,  

Ivan Cerovský – ty si sám určíš koho zavoláš  

Roman Uhrin – to nie je pravda,  

Alexander Nagy – ale vyzval nás aby sme dali návrhy  

Ivan Cerovský – teraz boli kapely ani som nevedel aké boli ceny a nevedel som ľudom 

povedať koľko stáli jednotlivé kapely,  

Roman Uhrin-  zverejňujeme objednávky ( objednávali sme začiatkom roka)  aj faktúry 

zverejňujeme  aj sme deň obce vyúčtovali, ale ak sa vyjadrite že nechcete dni obce môžeme 

ich zrušiť a môžeme robiť len každý druhý rok napr. ale potom to vysvetlite občanom prečo 

sa nič nerobí,  

Stanislav Krahulec – som chýbal na rokovaní , ale som zato  aby sme nemuseli dvíhať 

poplatky ani dane aby rozpočet platil  

Roman Uhrin – pre ľudí je stále málo, aj keď  robíme to v takomto rozsahu stále počujem,  že 

nerobíme nič na kultúru by som položku neponižoval, ľudia si to zaslúžia  

Stanislav Krahulec – Janovčanov je stále málo na akciách , chybou je že nechodia na akcie. 

Nechcem rýpať do rozpočtu , aby sa to potom neotočilo proti mne .  

Ivan Cerovský – rozhodne som za to,  aby sme veci robili spoločne,  rozhodli kto príde na deň 

obce a koľko to bude stáť,  

Roman Uhrin- budem veľmi rád keď prídete s návrhmi aj s  cenami a budeme rozhodovať 

spolu, veď aj na deň obce 2025 som už objednal kapelu čo Ivan Cerovský  doniesol CD. 

Odkomunikoval  som cenu za 800.-Eur prídu  na hodinový program. Momentálne čakám na 
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cenovú ponuku od FS Háj , teraz majú nový program, potom Vás budem informovať, iné 

podnety od júla od Vás neprišli,  

Cerovský – prečo nezavoláme taký súbor ako bol Očovan, to bolo naozaj perfektné 

vystúpenie  

Roman Uhrin- nemáme pre nich javisko, na naše javisko sa zmestí málo párov aj s hudbou, 

a im sa neoplatí prísť len pár oni chcú aby vystupovali vo vätčšom počte ako to majú 

nacvičené.  Nie sme pre nich atraktívny. Vieme zabezpečiť aj veľké javisko ale ako  keď 

chcete znižovať položku v rozpočte na kultúru  

 

K bodu 12 . Prerokovanie  zmeny rozpočtu č.  6 a č. 7 za rok 2024  

 

Uznesenie č.  228/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  

Predloženú zmenu rozpočtu č. 6 a č. 7  podľa predloženej prílohy   

 

Hlasovanie:                      za:        6  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová 

 

Roman Uhhrin – Predložil návrh na zmenu rozpočtu č. 6 a č. 7 ,  úpravu pripravila p. Vargová 

v spolupráci s Editkou,  

Čuvajová – zmena sa týka hlavne zmien týkajúcich sa reflektovania zálohových platieb na 

TSP a MOaPS  v týchto platbách je časový nesúlad nakoľko po začatí projektu MOaPS sme 

sa na apel Úradu vlády rozhodli pre refundáciu a nie zálohové platby, ktoré sú 

komplikovanejšie z pohľadu vyúčtovania. Položky máte podrobne vypísané,  ktoré sa ako 

menia, týka sa to príjmov aj výdajov,  

Vargová – pripravená bola najprv zmena č. 6, nakoľko ale potom ešte nastali skutočnosti 

k vytvoreniu na zmenu č. 7 tak som vypracovala novú zmenu rozpočtu nedopĺňala som do 

zmeny č. 6,  

 

 

K bodu 4  . Prerokovanie  Návrh VZN č. 1 /2025 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obec Rimavské 

Janovce . 

 

Uznesenie č.  229/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  

VZN č. 1 /2025 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obec Rimavské Janovce.  

 

Hlasovanie:                      za:        6  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    
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                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová 

 

Rozprava  

Roman Uhrin- ako viete už niekoľkokrát sme riešili prípravu VZN na dane a odpady,  výška 

daní je v návrhu nezmenená, Návrh VZN je zosúladený s pripomienkami prokurátora, 

a právnika, návrh zahŕňa tú istú cenu za tko  ako v roku 2024,  6.-Eur za 120 l a 12 .-Eur za 

240 a min 2 zbery 120 na osobu a rok ,  

Odvoz bude 26 krát v roku ako bol, OZV nám podľa výšky vyzbieraných plastov tento rok  

dala 26 x odvoz, bude pre občana dobré lebo sa sťažovali že to smrdí, takže v teplých 

mesiacoch sa obyvatelia  nemusia obávať zápachu plasty nás stúpli o 100%, ešte stále 

nevieme koľko bude povinná zložka za vytriedenie ešte nie je štátom daná tabuľka, ale vieme 

že zber odpadov nám Brantner navýši o 18 .-Eur za tonu, k dnešnému dátumu máme 

vyzbieraných 112 ton komunálneho odpadu  v roku 2023 to bolo 168 ton a v roku 2022 to 

bolo 247 ton a v roku 2021 - 256ton, očakávané náklady na zber a odvoz odpadov sú vo výške 

v32 0057.-Eur a od občanov sme vybrali k dnešnému dňu 29 126,09.-Eur, cena za odvoz tony 

komunálneho odpadu je 170,59.-Eur  pred navýšením.  

Ivan Cerovský – za plasty neplatíme ?  

Roman Uhrin – plasty sú zadarmo to za nás hradí OZV,  

Ivan Cerovský koľko stojí tona BIO odpadu  

Roman Uhrin – 31,08.-Eur  

 

Ing. Peter Kovács opustil rokovanie oz o 18:55 hod.  

 

K bodu 5   . Prerokovanie  Návrh VZN č. 2/2025 o určení školských obvodov v obci 

Rimavské Janovce.  

 

Uznesenie č.  230/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  

VZN č. 2/2025 o určení školských obvodov v obci Rimavské Janovce.  

 

Hlasovanie:                      za:        5  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  , Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  2-  Mgr. Beáta Fülöpová, Ing. Peter 

Kovács 

Rozprava _ Roman Uhrin- predkladáme tento návrh po oprave a zosúladení nedostatkov 

z kontroly u právnej spoločnosti,  

 

K bodu 6   . Prerokovanie  Návrh VZN č. 3 /2025 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a 

s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Rimavské Janovce.  

 

Uznesenie č.  231/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  

VZN č. 3 /2025 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce Rimavské Janovce.  
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Hlasovanie:                      za:        5  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  , Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  2-  Mgr. Beáta Fülöpová, Ing. Peter 

Kovács 

Roman Uhrin- predkladáme tento návrh po oprave a zosúladení nedostatkov z kontroly 

u právnej spoločnosti , plus sme vložili zavedenie zberu šatstva a textilu ktorý podľa zákona 

od 1.1.2025 už musíme zaviesť,  

 

 

 

K bodu 7   . Prerokovanie  návrhu VZN č. 4/2025 o poskytovaní dotácie  z rozpočtu obce  

Rimavské Janovce.  

  

Uznesenie č.  232/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  

VZN č. návrhu VZN č. 4/2025 o poskytovaní dotácie  z rozpočtu obce  Rimavské Janovce.  

 

Hlasovanie:                      za:        5  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  , Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  2-  Mgr. Beáta Fülöpová, Ing. Peter 

Kovács 

 

Roman Uhrin- predkladáme tento návrh po oprave a zosúladení nedostatkov z kontroly 

u právnej spoločnosti, odstránili sme technické nedostatky a doplnili a vymedzili sme presne 

účel dotácie na ktorú je možne žiadať dotáciu z rozpočtu obce,  

 

 

K bodu 8   . Prerokovanie  návrhu VZN č. 5/2025 o zrušení  VZN č. 4/2008 pre oblasť 

opatrovateľskej služby  na území obce Rimavské Janovce.  

 

Uznesenie č.  233/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  

VZN č. návrhu VZN č. 5/2025 o zrušení  VZN č. 4/2008 pre oblasť opatrovateľskej služby  

na území obce Rimavské Janovce.  

 

Hlasovanie:                      za:        5  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  , Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  2-  Mgr. Beáta Fülöpová, Ing. Peter 

Kovács 
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Roman Uhrin- predkladáme tento návrh po oprave a zosúladení nedostatkov z kontroly 

u právnej spoločnosti, VZN nie je obligatórne ked bude takúto službu zavádzať v obci 

budeme toto VZN opätovne prerokovávať a upravovať na aktuálne ceny za uvedené služby,  

 

 

 

K bodu 9   . Prerokovanie  návrhu VZN č. 6/2025  o zrušení  VZN 1/2016 ktorým sa 

určuje postup pri tvorbe  vydávaní všeobecne záväzných  nariadení a vnútorných 

noriem. 

 

Uznesenie č.  234/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  

VZN č. návrhu VZN č. 6/2025  o zrušení  VZN 1/2016 ktorým sa určuje postup pri tvorbe  

vydávaní všeobecne záväzných  nariadení a vnútorných noriem. 

 

Hlasovanie:                      za:        5  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  , Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  2-  Mgr. Beáta Fülöpová, Ing. Peter 

Kovács 

 

Roman Uhrin- predkladáme tento návrh po oprave a zosúladení nedostatkov z kontroly 

u právnej spoločnosti a  nemusíme ho mať,  

 

K bodu 10   . Prerokovanie  návrhu VZN č. 7/2025  2025 o výške mesačného príspevku 

zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov  materskej školy v obci Rimavské 

Janovce.  

 

Uznesenie č.  235/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  

VZN č. návrhu VZN č. 7/2025  o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na 

čiastočnú úhradu výdavkov  materskej školy v obci Rimavské Janovce.  

   

Hlasovanie:                      za:        5  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  , Stanislav Krahulec 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  2-  Mgr. Beáta Fülöpová, Ing. Peter 

Kovács 

 

Roman Uhrin- predkladáme tento návrh po oprave a zosúladení nedostatkov z kontroly 

u právnej spoločnosti, zosúladili sme pragrafy a zákony,  

 

K bodu 14   Rôzne  
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Uznesenie č.  236/19/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :   

 

Prestrešenie kríža na Jánošíkoch je dokončené  po odovzdaní staveniska a uhradení faktúry 

budeme zasielať vyúčtovanie – dotácia z výjazdového rokovania vlády  

Projekt na rozhľadňu sme verejne obstarávali – podpísali sme zmluvu o dielo – firmy Soter 

dach s.r.o., druhú časť projektu sme už zakúpili kosačku , kosačku už máme , k realizácií 

projektu dôjde po odovzdaní staveniska  

Striešky nad vchodmi do ocu a KD sú v realizácií, jeden je už dokončený, dlažby sú 

dokončené - zámkové, schodisková dlažba pri vchode do KD z boku je už tiež dokončená, 

ešte nás čaká  položenie dlažby na schodisko pri vstupe na obecný úrad, budeme realizovať za 

lepšieho počasia,  

Uzavreli sme novú poistnú zmluvu na poistenie majetku v Generali nakoľko po poslednej 

skúsenosti sme mali nízke plnenie zo strechy na materskej škole  a poistenie už  bolo 

dlhodobo poddimenzované, celkové ročne poistné na všetky budovy je cca 2400.-Eur  

Získali sme projekt z obnovy dediny na realizáciu parku pri Farkašovi a časti parcely na 

Močiari vo výške 8000.-Eur dnes som bol podpísať zmluvu, realizovať budeme na jar  

MM Septik má záujem si prenajať jednu miestnosť v budove TJ, ak súhlasíte podnikol by som 

kroky k schváleniu nájomnej zmluvy – poslanci vyjadrili súhlas  

Keď  budeme realizovať ďalšiu zmenu UPO navrhujem do tejto zmeny zahrnúť aj  zmenu 

UPO – Szabo ,  

Plánované realizácie v roku 2025 :  

Oprava atiky na budove obchodu -  Klubu mládeže ( havarijný stav)  

Oprava strechy na budove materskej školy aj so zateplením. ( havarijný stav – táto oprava čo 

bola zrealizovaná po tejto poslednej búrke je len dočasná,  aby sme prečkali zimu v budúcom 

roku plánujeme realizovať kompletnú opravu strechy aj so zateplením )   

Predkladáme stavy na bankových účtoch k  dňu 10.12.2024 k nahliadnutiu   – na požiadanie 

poslanca Ing. Peter Kovács.  

Navrhujem územný plán zosúladiť z reálnym stavom v ďalšej zmene UPO ( Pavel Szabó ) 

nakoľko prebehla kolaudácia predmetného domu na Močiari, stavebné povolenie mu bolo 

vydané kolaudácií nevieme brániť nakoľko pri zmene UPO sa na toto zosúladenie zabudlo 

alebo neviem prečo táto zmena nebola zakreslená p. Ing. Baranom  

 

Hlasovanie:                      za:        5  -  Ivan Cerovský, Peter Fülöp,  Alexander Nagy, Tomáš 

Bozó,  , Stanislav Krahulec 
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                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  2-  Mgr. Beáta Fülöpová, Ing. Peter 

Kovács 

 

 

Roman Uhrin- predkladám informácie o aktualitách v obci,  

Ivan Cerovský – navrhujem dopracovať do Projektovej dokumentácie na kanalizáciu na 

Močiari odbočky k mojim pozemkom, lebo to nebolo naprojektované , k Tebe ( Roman Uhrin 

) k  to bolo dopracované do PD dodatočne,  

Alexander Nagy – kanalizácia PD nebola nijakým spôsobom dopracovaná tak ako je 

navrhnutá teraz bola od začiatku projekt sa nemenil,  

Roman Uhrin – Projekt nebol menený, inak by sme museli robiť stavebné nanovo, a to sme 

len predlžovali  

Roman Uhrin – navrhujem to už nemeniť nakoľko by takouto zmenou došlo k tomu že by 

sme nemali platné stavebné povolenie a museli by sme ten proces začať znova, a to trvá cca 2 

roky, mohli by sme premeškať výzvu neboli by sme pripravený, aj tak to na jednu etapu 

neurobíme je to veľmi rozsiahly projekt,  

Ivan Cerovský – podľa mňa sa do projektovej dokumentácie dopracovať  šachta aby tam bola 

odbočka 

Roman Uhrin – podľa informácie od projektanta je možne meniť vzdialenosti medzi šachtami 

ale počet sa meniť nedá, tieto projekty sú prísne kontrolované, počas realizácie sa predkladajú 

fotografie,   navrhujem to dopracovať v druhej etape,  

Ivan Cerovský – podľa mňa to nie je až taký problém dorobiť jednu šachtu, je potrebné 

dorobiť aj odbočky k pozemkom  aj most k Stehlíkovi,  

Roman Uhrin- potom by sme potrebovali dorobiť aj vecné bremeno na jednotlivé pozemky  

čo by bolo časovo obtiažne, a vyžaduje nové stavebné povolenie a vyjadrovačky zase 

všetkých dotknutých orgánov, momentálne máme stavebné povolenie platné aktuálne, vieme 

promtne reagovať na výzvu ak to bude aktuálne aktualizujeme rozpočet a vieme hneď 

požiadať,  

Ivan Cerovský – navrhujem dať dopracovať do PD odbočky k mojim pozemkom ,   

Roman Uhrin -  navrhujem podať výzvu takto ako máme spracované a potom budeme riešiť 

buď v ďalších výzvach jednotlivé vetvy a odbočky,  

Ivan Cerovský – ja len chcem aby bola dopracovaná  šachta  - odbočka kým bude výzva to 

stihneme  do PD dopracovať  

Roman Uhrin – v realizácií projektu nemôžeme ovlpyvniť počet šácht ale vzdialenosti áno , 

tak to nastavíme tak aby to vyhovovalo dala sa vyhotoviť odbočka čo najľahšie a najbližšie,  

Ivan Cerovský – ked by sme to dali rovno zapracovať do PD   bolo by to potom jednoduchšie,  

 

Roman Uhrin – na základe interpelácie poslanca Ing. Petra Kovácsa – v štvrťročných 

intervaloch Vám budeme predkladať stavy na bankových účtoch k informovaniu  

 

 

Záver :  

Na záver  poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ o 21:45hod. .  

 

Zapísal:    Alexander Nagy  ................ 

 

Dňa    13.12.2024                Roman Uhrin starosta obce ........................................ 
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Overovatelia:  

 

                       Peter Fulop             ...............................................      

                                      

                        Stanislav Krahulec   ............................................. 


